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Til Per Nordberg.

FERGELEIE PÅ VARALDSØY.

HESTVIKEN.
Selv om det ikke pr idag har gitt så mange nye arbeidsplasser på
Varaldsøy, så er Hestviken, et nytt initiativ, som har bevirket at over
hundrede mennesker, den senere tid har besøkt Øyen.
Vi har kunnet tilby en helt unik nærhet til naturen, som har hatt stor
betydning for alle som har fått være der.
For meg er det ganske klart, at der ikke kan taes hensyn til Hestviken,
hvis der virkelig forelå en garanti for at dette ville bli det beste for
Øysamfundet i et fremidsperspekiv
.Men de fremlagte alternativene - Gleviken / Skjelnesodden, virker på
ingen måte ferdig utredet, og da er det trist å være vidne til at der
nok engang blir satt i verk tiltak, som man ikke ser konsekvensen av.

Vedlegger mitt brev til Kv. Kom.
I håp om at saken vil få en tillidsvekkende behandlig, hvor ansvar for
natur,  utvikling,
økonomi og ikke minst for Varaldsøys fremtid, blir tatt vell vare på.

Med vennlig hilsen

Mi Rieber
Hestviken / Varaldsøy.
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